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ZAPISNIK  

SA 13. SJEDNICE VMO GRAD TRSAT 
 
13. sjednica VMO Grad Trsat održana je 16. svibnja  2024. godine (četvrtak) u 18:00 sati u 
prostorijama mjesne samouprave (Trg Viktora Bubnja 2A). 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Sanja Lujić Pirc, predsjednica VMO 
- Aleksandar Salević, član VMO 
- Hrvoje Devčić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Grad Trsat 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Daniel Antunović, zamjenik predsjednice VMO  
- Paul Simunović, član VMO 
 
 
 
Za sjednicu je predložen slijedeći 

DNEVNI RED 
 

1. Zatvaranje ulice Vrtlarski put- dogovor s predstavnicima stanara 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
AD 1 
 Prvoj točki dnevnog reda prisustvovali su članovi Građanske inicijative Trsat na čelu s 

voditeljicom inicijative gđom. Željkom Barbarić. Predsjednica Vijeća, gđa. Sanja Lujić Pirc 
obratila se prisutnima te je pojasnila što je do sada Vijeće poduzelo po pitanju zatvaranja 
ulice Vrtlarski put za prometovanje. Navedeno je kako Vijeće od samoga početka podržava 
građane u njihovoj namjeri da se Vrtlarski put ponovno otvori za promet iz smjera Strmice, 
odnosno ulice Put Bože Felkera te su nadležnim službama Grada Rijeke upućeni zahtjevi 
građana kao i dvije peticije koje su dostavljene mjesnom odboru. S pročelnicom UO za 
komunalni sustav i promet održan je sastanak na temu Vrtlarskoga puta na kojem su 
nadležne službe obećale pronaći alternativno rješenje prometovanja do početka svibnja 
2024. godine, što nije učinjeno, već je dobiven odgovor da je trenutno prometno rješenje 
jedino moguće.  

 Gđa. Željka Barbarić pojasnila je prisutnima koje su namjere Građanske inicijative Trsat i 
na koje načine će se pokušati izboriti za otvaranje Vrtlarskog puta za prometovanje.  



 Zaključak: 
 Nakon rasprave s prisutnim građanima odlučeno je da će Građanska inicijativa Trsat 

uputiti otvoreno pismo Gradonačelniku u kojem će se zatražiti pronalaženje 
alternativnog smjera prometovanja Strmicom obzirom da predloženo rješenje od 
strane nadležnih službi nikako ne zadovoljava potrebe stanara. Zbog nekoliko 
aktivnih gradilišta na kojima se grade novi stambeni objekti postojeće ceste su 
preopterećene te se njima kreće teška mehanizacija kojoj ceste nikako nisu 
prilagođene. Sve to dodatno otežava prometovanje Strmicom, a posebnu zabrinutost 
građani su iskazali u slučajevima kada interventne službe ne mogu doći na odredište 
zbog kaosa u prometu. Također, razmatra se i opcija prosvjeda na javnoj površini 
gdje bi se privremenim zatvaranjem prometa upozorilo nadležne na probleme s 
kojima se stanari susreću. 

 
 
 

Sjednica je završila u 19 sati. 
  

   Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
  
 

 Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

         
 

 Predsjednica VMO Grad Trsat: 
 

                      Nika Pavlinić                            Sanja Lujić Pirc 
 


